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Dowiesz się: 
 

Jak wykonuje się sesję Dwupunktu dla siebie? 

 

Co to jest test ciała i do czego jest potrzebny? 

 

Jak wejść w przestrzeń serca i doświadczyć eufouczucia? 

 

Co się dzieje po sesji Dwupunktu? 

 

Dlaczego nie zauważasz zmian? 

 

Czym jest czytanie biopola i do czego służy? 

 

Jak zaprogramować umysł na działanie? 
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Grażyna A. Adamska jest certyfikowanym praktykiem Theta 

Healing – metody uzdrawiania ciała i duszy opracowanej przez 

Viannę Stibal, absolwentem kursów Dwupunktu i nowych technik 

kwantowych wg Richarda Bartletta oraz certyfikowanym praktykiem Soul Body 

Fusion – metody jednoczenia duszy z ciałem, której autorką jest Jonette 

Crowley. 

Przygotowuje artykuły na tematy rozwoju osobistego dla e-czasopisma Medium. 

Jest autorką serii książek pt. Bractwo Dusz, które dostępne są na rynku 

światowym. Na własnym blogu pisze w zajmujący sposób o swoich pasjach i 

zajęciach. 
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„Z ust może wyjść kłamstwo. Ciało nie powie niczego poza prawdą.” 

~Energia kwantowa, S.S. von Staden 

  

Zacznę od samego początku, a mianowicie od tego, czym jest podświadomość, i jak się z nią 

na co dzień pracuje. 

Z własnego doświadczenia wiem, że na warsztatach stacjonarnych rzadko przekazywana jest 

wiedza o tym, które z przekonań są zakotwiczone w Twojej podświadomości, a które nie.  

Nie wszystko to, co się pojawia w Twojej głowie jest Twoim przekonaniem!   

Myśli, które odwiedzają nasz umysł były, są i będą się zawsze pojawiały.  

To jest taki zbiór różnych informacji, które do nas docierają, ale nie muszą się wcale 

kotwiczyć w podświadomości.  

One po prostu są i już.  

Dlatego, aby oszczędzić Tobie czasu na Dwupuntowanie wszystkiego, czym uważasz, że 

masz naładowaną głowę, pokażę Tobie prosty sposób na sprawdzenie, które z przekonań są 

Twoje, a którymi już od teraz nie musisz sobie zaprzątać myśli. 

Test ciała/mięśniowy to Twój pomost do podświadomości! 

Pozwoli on Tobie mieć jasność, z jakich niekorzystnych programów powinieneś się uwolnić, 

a jakie wzorce Ciebie nie dotyczą. 

Jest to podstawa przy pracy z wieloma technikami kwantowymi, a co najważniejsze nie 

błądzisz i nie robisz np. Dwupunktu na temat, który Ciebie nie dotyczy. 
  

Próba energetyczna czy też test mięśniowy to metoda, która  „bazuje na konwencjonalnej 

technice stawiania diagnozy za pomocą kinezjologii. Jest to proces, dzięki któremu możemy 

bezpośrednio zbadać pole energetyczne danej osoby. Służy do wykrycia zaprogramowanych 

schematów poglądów. Metoda ta daje dokładny wynik, niezależnie od tego, czy dana osoba 

jest świadoma swoich poglądów, czy nie.„ ~ Theta Healing – Wprowadzenie, V. Stibal 

Twoje ciało nigdy nie kłamie! 
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„Kinezjologia twierdzi, że rzeczy prawdziwe i prawidłowe dodają nam siły. Rzeczy, które dla 

nas nie są dobre lub są nieprawdziwe, osłabiają nas.” ~ Energia kwantowa, S.S. von Staden 

  

Jest kilka znanych mi technik wykonywania testu ciała/mięśniowego. 

* sprawdzamy prawdziwość zakodowanych przekonań przy pomocy wahadełka (polecam 

praktykom pracującym na co dzień z tym przyrządem); 

 
* metoda z palcami – tutaj łatwość w „puszczeniu” złączonych palców mówi o tym, czy 

przekonanie jest zakorzenione w podświadomości czy też nie; 

  

 

 

* technika „rozmowy z ciałem”, która wygląda następująco: 

Zaczynasz od pocierania o siebie dłoni, tak aby zrobiły się ciepłe. 
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Następnie kładziesz je na nerkach, aż poczujesz, jak ciepło z dłoni promieniuje do wewnątrz 

Twojego ciała. 

 

Wykonujesz ruch pionowy prawą dłonią przed sobą, od dołu do góry. 

   

  

Teraz stajesz w lekkim rozkroku, rozluźniasz się, możesz zamknąć oczy i zadając pytanie: 

Moje ciało pokaż mi ~TAK? 

Obserwujesz, w którą stronę odchyli się Twoje ciało. 

Potem zadajesz pytanie: 

Moje ciało pokaż mi ~NIE? 

Powinno przechylić się w przeciwną stronę. 

Teraz już wiesz, jak rozmawiać ze swoją podświadomością. 
Dla sprawdzenia poprawności testu zadaj sobie jeszcze dodatkowe pytanie: 

Czy mam na imię (podaj swoje imię)? – i poczekaj na reakcję ciała, czy wychyli się we 

właściwą stronę. 

Bardzo ważne jest, aby w tym miejscu być wobec siebie szczerym! 
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Dlaczego pocieranie dłoni, ocieplanie nerek?  

„Aby osiągnąć właściwy wynik, przed przystąpieniem do próby, ciało należy odpowiednio 

nawodnić. Próbę mięśni można przeprowadzić dopiero w momencie, kiedy ciało jest 

odpowiednio nawodnione. Zapewniam, że przy prawidłowo przeprowadzonej próbie 

energetycznej, twoja podświadomość powie ci, w co wierzysz, niezależnie od tego, co twierdzi 

twoja świadomość.„ ~ Theta Healing – Wprowadzenie, V. Stibal 

Na co zwrócić uwagę podczas próby energetycznej:  

„- Jeśli osoba ma problem z nawodnieniem, niech położy dłonie na nerkach. To może pomóc 

ciału uwierzyć, że jest już nawodnione.  

– Jeśli osoba ta mówiła jako dziecko w innym języku, podświadomość może reagować na 

zaprogramowane schematy w tym właśnie języku.  

– Podświadomość nie rozumie takich zwrotów jak: „nie mogę”, „nie zrobię”, „nie jestem”, 

ani żadnych zwrotów zawierających „nie”.” ~ Theta Healing – Wprowadzenie, V. Stibal 

Wiesz już jak odkryć blokujące przekonania, teraz skupmy się na polu serca. 

Zauważyłam, że dużo wątpliwości wzbudza "wejście w przestrzeń serca".  

Wiele osób poszukuje tzw. eufouczucia i oczekuje, że stan ten to coś "nadzwyczaj 

wyjątkowego".  

Tymczasem w przestrzeni serca jesteś już wtedy, gdy zaczynasz się uśmiechać.  

DOKŁADNIE TAK!  

Wystarczy przypomnieć sobie jakąś wesołą sytuację i z automatu wskakujesz w swoją 

przestrzeń serca.  

Skąd wiem, że to takie łatwe?  

Mój synek od 7 roku życia praktykuje skutecznie Dwupunkt.  

W jaki najłatwiejszy sposób miałam wytłumaczyć 7- latkowi, jak się wchodzi w przestrzeń 

serca?  

Przecież on nie znał takich pojęć! 

Zaproponowałam mu, aby przypomniał sobie, kiedy ostatnio był szczęśliwy i radosny, gdy np. 

bawił się z tatą albo jak dostał wymarzoną zabawkę. Dla 7 - letniego dziecka taki opis jest w 

pełni zrozumiały. Mój synek od razu podłapał, w czym rzecz. Dla niego przestrzeń serca to 

uśmiechnięte serduszko. Z uśmiechem na buzi śmiga w polu kwantowym z lekkością 

korzystając z nieograniczonych możliwości matrycy. A przyznam, że skuteczność jego 

Dwupuntowania przechodzi moje najśmielsze oczekiwania. 

Czym zatem jest wejście w przestrzeń serca? 

Każdy odczuwa je inaczej. Ogólnie przyjmuje się, że jest to stan całkowitego spokoju, miłości 

i błogości. 

W każdej metodzie i technice opierającej się na działaniach pola kwantowego, głównym 

czynnikiem sprawczym zmian w naszym życiu jest właśnie przestrzeń serca. 

To tutaj manifestują się wszystkie marzenia, plany i cele. 

To tutaj następuje natychmiastowe uzdrowienie. 

To tutaj doświadczamy cudów życia. 
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Dlaczego serce jest tak ważnym organem naszego ciała? 

 

Posłuchaj o kilku naukowych faktach dotyczących tego niezwykłego mięśnia. → Moc serca – 

naukowo i kwantowo 

Jeśli dalej masz wątpliwości, czy oby na pewno jesteś w przestrzeni serca, zapraszam Ciebie 

na medytację, która pozwoli Tobie zanurzyć się w esencji bezwarunkowej miłości. 

Medytację możesz pobrać tutaj ⇒ Zanurz się w esencji bezwarunkowej miłości 

 

Przez kolejne dni praktykuj wejście w przestrzeń serca, aby stało się ono Twoim naturalnym 

stanem. 

Metoda dwupunktowa opiera się na odkryciach dwóch znakomitych lekarzy dra Richarda 

Bartletta – ojca Matrycy Energetycznej i dra Franka Kinslowa – ojca Synchronizacji 

Kwantowej. Ci dwaj Panowie niezależnie od siebie, niemal w tym samym czasie, otworzyli 

drzwi do zupełnie nowych wymiarów w rozwiązywaniu problemów w sferze fizycznej i 

psychicznej. 

Metoda, sama w sobie, nie jest nowa. Swoimi korzeniami sięga tradycji hawajskich. Jednak 

dopiero teraz nadszedł czas, w którym jesteśmy gotowi na poszerzanie wiedzy o coraz to 

doskonalsze narzędzia i techniki do pracy z podświadomością. 

Metoda dwupunktowa jest bardzo łatwa i każdy może się jej nauczyć. Jest jedną z prostszych 

technik do codziennego stosowania. Wystarczy uświadomić sobie, że wszystko jest energią i 

informacją, poczuć przestrzeń serca i przy pomocy połączenia dwóch punktów, wytworzyć 

załamanie fali, dzięki której nastąpi zmiana i zaczniemy kreować swoje wymarzone życie. 
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Jak wykonać Dwupunkt na sobie? 

Oto krótka instrukcja wersji Dwupunktu, którą nazwałam Dwupunkt Klasyczny: 

1. Weź trzy głębokie oddechy. Przy pierwszym poczuj swoje ciało, przy drugim serce, a 

przy trzecim świadomość. Wejdź w przestrzeń serca i poczuj, że wszystko, co 

ciebie otacza jest energią i zawiera w sobie nieskończenie wiele informacji. 

 

 

2. Pomyśl o temacie, z którym chcesz pracować i „poczuj go“ w lewej dłoni. To będzie 

twój pierwszy punkt. 

 

 

 

3. Teraz skoncentruj się na prawej dłoni, poczuj ją – tutaj będzie twój drugi punkt – i 

wypowiedz intencję. 

 

 
 

Twoją intencją może być: 

* TRANSFORMACJA BLOKAD, 

* INTEGRACJA POTRZEBNYCH ZASOBÓW 

* WYGASZANIE NADMIERNYCH EMOCJI 
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4. Będąc w przestrzeni serca, odczuj obie dłonie jednocześnie, rozpraszając wzrok 

pomiędzy dwoma punktami (dłońmi) i zbliżając je do siebie, poczuj jak załamuje 

się fala. 

 

 

 

 

 
 

 

5. Teraz najważniejsze – okaż wdzięczność, uciesz się, że dokonała się zmiana 

i „odpuść”. 

W swojej pracy praktyka zaobserwowałam pewne niejasności, przez które wiele osób wpada 

w pułapkę niezrozumienia działania Dwupunktu, czy też podobnych metod kwantowych. 

Postaram się przybliżyć kilka z nich i wyjaśnić wątpliwości. 

Czytając o cudownej mocy Dwupunktu; o uzdrowieniach z “nieuleczalnych” chorób, o 

wyjątkowych zmianach w relacjach, o nagłym i nieoczekiwanym przypływie gotówki; wielu 

osobom wydaje się, że jest to metoda, która wyzwoli ich z wszelkich problemów i niczym 

magiczna różdżka zmieni ich życie w bajkę, w ciągu jednej chwili. Uważają, że po jednej 

sesji znikną ich problemy ze zdrowiem, z relacjami rodzinnymi, z brakiem finansów. Myślą, 

że Pole Matrycy wszystko za nich załatwi, a oni mogą dalej żyć tak, jak do tej pory. 

Otóż nic bardziej mylnego. 

Prawdą jest, że działanie Dwupunktu ma nieograniczoną moc i działa cuda, pod 

warunkiem, że my jesteśmy na nie otwarci i gotowi. A o tym już decydują zapisane w 

naszej podświadomości wzorce i schematy, w których tkwimy od początku naszego życia. 
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Dlaczego Dwupunkt nie działa? – posłuchaj → video 

Dlatego, jeśli nie zauważasz “namacalnej” zmiany po sesji Dwupunktu zwróć proszę uwagę 

na kilka podstawowych rzeczy. 

Przede wszystkim zapytaj siebie, co rozumiesz pod pojęciem “odpuścić”. Jest to kluczowe po 

wykonanej zmianie w Polu Matrycy, aby odpuścić i żyć w świadomości, że powstały nowe 

połączenia neuronowe, a podświadomość działa według nowych programów. 

Jednak “odpuścić” nie oznacza “nie-działać”. 

Doskonale wyjaśnia to Siranus Sven von Staden w swojej książce “Energia Kwantowa” 

„U wielu klientów po pewnym czasie powraca zaburzenie lub niezadowolenie. Na początku 

zadawałem sobie pytanie, gdzie tkwi problem i czy może sama metoda nie jest dość dobra. 

Kiedy jednak pytałem tych ludzi, czy regularnie wykonywali ćwiczenia, słyszałem nieśmiałe 

zaprzeczenie wraz z całą masą powodów, dla których nie ćwiczyli. Albo po ćwiczeniach nie 

wzięli swojego życia aktywnie w ręce, lecz działali tak jak wcześniej. W tym miejscu powstaje 

błędne koło: jeśli chcemy przemiany lub uzdrowienia, ale nic w tym celu nie robimy, 

wszystkie wysiłki idą na marne. Jeżeli natomiast widzimy te ćwiczenia jako naszą szansę i 

stajemy się aktywni, zaczynamy kierować własnym życiem jako twórcy, którymi jesteśmy, 

wtedy nasze życie zmienia się w sposób trwały.”  

“Odpuścić” oznacza uwolnić się od oczekiwań, że nastąpią zmiany, które samemu sobie 

wymyśliłeś czy narzuciłeś. To nie ma nic wspólnego z nie-działaniem. Jeśli dokonała się 

zmiana, musisz działać według nowego programu zakodowanego w polu informacyjnym, 

inaczej doprowadzisz do samo-sabotażu. 

Kolejną istotną sprawą jest fakt, że Twoja podświadomość “trzyma się” danych przekonań, 

bo czerpiesz z nich “korzyści”. Nie byłoby w tym niczego złego, gdyby nie to, że 

podświadomość jest neutralna. Oznacza to, że zakodowane informacje nie są podzielone na 

“dobre” i “złe”. Podświadomość gromadzi je we wspólne zbiory pod względem podobnych 

emocji, związanych z daną sytuacją. Pamiętaj też, że zawsze działa dla Twojego dobra. 

Wyszukuje „korzyści” z danego stanu i trzyma się ich bardzo mocno. Dlatego jeśli nie 

zauważasz zmian w temacie, z którym pracujesz, warto przyjrzeć się temu, co daje Tobie 

właśnie to doświadczenie. 

Zobacz jak może to wyglądać w przypadku choroby: 

Vianna: Nad czym chciałbyś popracować? 

Klient: Chcę wyzdrowieć. Mam dość choroby. Chcę, żeby rak zniknął. 

V: Dlaczego chorujesz? 

K: Nie wiem. Po prostu chcę wyzdrowieć. 

V: Ale gdybyś wiedział, dlaczego zachorowałeś, jaka byłaby odpowiedź? 

K: Nie wiem! 

V: Jaka była najlepsza rzecz, która przytrafiła ci się od momentu, w którym zachorowałeś? 

K: Nic dobrego z tego nie wynikło. Tylko cierpienie. 

V: Ale gdyby wynikło z tego coś dobrego, co to by było? 

K: No poprawiły się stosunki między członkami rodziny. Matka do mnie dzwoni i mogłem 

porozmawiać z ojcem. Wcześniej nie rozmawiałem  z nim przez 15 lat. Przypuszczam, że 

można powiedzieć, że poprawiły się nasze stosunki. To jest najlepsza rzecz, która przytrafiła 

mi się od momentu, w którym zachorowałem. 
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V: Czy gdybyś wyzdrowiał, twoje stosunki z rodzicami wciąż byłyby równie dobre? 

K: No nie, jestem pewien, że wszystko byłoby po staremu. 

V: Tak więc tak naprawdę, choroba ci służy. 

K: Nie… no może tak, przynajmniej, jeśli chodzi o stosunki z moimi rodzicami. 

(…) 

V: A jaka najgorsza rzecz stanie się , jeśli wyzdrowiejesz? 

K: Będę musiał wrócić do pracy, a jestem bezrobotny. Nie mam pieniędzy i nie mogę o siebie 

zadbać. Teraz dostaję zadatek.” ~ Vianna Stibal „Theta Healing dla zaawansowanych” 

Bardzo często w podświadomości są zakodowane programy, przekonania i szereg wzorców, 

które blokują doświadczanie zmian. Twoja podświadomość może nie znać niektórych pojęć tj. 

uzdrowienie, cuda, działanie, natychmiastowe uzdrawianie.  

Możesz mieć zakodowane, że tylko lekarz jest w stanie Ciebie wyleczyć. Dlatego też, nigdy 

samodzielnie nie podejmuj decyzji o rezygnacji z leczenia metodami tradycyjnymi na rzecz 

metod niekonwencjonalnych. Lekarz sam zadecyduje o przerwaniu leczenia, gdy zauważy, że 

następuje poprawa.  

Aby sprawdzić, które przekonania ograniczają zmiany w Twoim życiu, wykonaj test 

ciała/test mięśniowy dla następujących stwierdzeń: 

* Wiem, co oznacza działanie. 

* Wiem, że można działać. 

* Wiem, co to znaczy być natychmiastowo uzdrowionym. 

* Wiem, co to znaczy uzdrowić siebie. 

* Wiem, co to oznacza doświadczyć cudu uzdrowienia na sobie. 

* Wiem, że jest możliwe natychmiastowe uzdrowienie. 

* Jestem szczęśliwy. 

* Jestem zdrowy. 

* Jestem silny. 

* Lubię samego siebie. 

* Wszystko jest w porządku. 

* Rozumiem, jakie to odczucie uzdrawiać siebie. 

* Wierzę w samego siebie.   

* Wierzę w cuda. 

* Doświadczam cudów w swoim życiu. 

* Uzdrowić mnie może tylko lekarz/doktor/chirurg.   

Dodaj też stwierdzenia, które same nasuwają się Tobie do głowy, a będziesz wiedzieć co 

sabotuje Twoje uwolnienie się od starych wzorców. 

Pragnę Tobie również zwrócić uwagę, że rolą każdego praktyka metod kwantowych jest bycie 

obserwatorem zmian w Polu Matrycy, a to, co zaczyna się dziać w Twoim życiu i czy to 

dostrzegasz, czy też nie, zależy już wyłącznie od Ciebie, od Twojej otwartości na zmiany oraz 

od tego, czy jesteś gotowy przejąć całkowitą odpowiedzialność za to, co dzieje się w Twoim 

życiu. 
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Jeśli podchodzisz do sesji z przekonaniem, że i tak nic się nie zmieni, że to i tak nie podziała. 

To masz rację, dokładnie tak będzie. 

Twoja podświadomość o to doskonale zadba.  

Jeśli od początku czujesz opór i podchodzisz z ironią do tego typu metod, to sobie 

odpuść „testowanie”.  Dopóki Twój umysł będzie ukierunkowany na dostrzeganie tylko 

braków, tylko tego, co nie-działa, dopóty nie zauważysz żadnych zmian w swoim życiu.  W 

momencie, gdy odpuszczasz ego i „wiem lepiej„, dopiero wtedy jesteś w stanie doświadczać 

cudów. 

Każda metoda kwantowa jest genialna w swoim działaniu, ale nie każdy jest otwarty i gotowy 

na odpuszczenie oczekiwań, kontroli czy też oporu, aby te zmiany dostrzec czy też ich 

doświadczać. Najważniejsze są wewnętrzne głębokie pragnienie i determinacja w działaniu 

do przejęcia całkowitej odpowiedzialności za swoje życie. 

Teraz przejdźmy do skanowania/czytania ciała, techniki, która jest świetna, jeśli chodzi o 

znajdywanie źródła przekonania, z którym masz problem. Dzięki czytaniu możesz dowiedzieć 

się, w której części ciała jest zgromadzone najwięcej emocji i możesz natychmiast przejść do 

uzdrowienia/zmiany błędnych schematów. 

 

W Theta Healing czytanie/skanowanie to intuicyjne spojrzenie na fizyczne ciało, jak 

również na centra energii. Takie skanowanie wykazuje czy klient ma jakieś problemy ze 

zdrowiem, czy zalegają w nim jakieś błędne przekonania/schematy, czy i gdzie  kumulują się 

negatywne emocje, a nawet czy w przestrzeni klienta są jakieś zabłąkane/złośliwe dusze.  

 Praktyk wydaje komendę: 

„Stwórco, Wszystkiego Co Jest, wydano komendę, aby przeskanować (imię klienta). 

Dziękuję. To się dokonało. To się dokonało. To się dokonało.” 

W tym momencie praktyk Theta Healing wyobraża sobie, że wchodzi w przestrzeń 

skanowanej osoby, przez czubek jej głowy i zaczyna obserwować organy w osobie 

skanowanej idąc w dół ciała.  
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Jeśli któraś z części ciała, przez którą przechodzi praktyk, nie jest rozświetlona/jasna, będzie 

on wiedział, że tam leży problem. Praktyk dostaje natychmiastową informację, czy problem 

jest natury zdrowotnej, czy dotyczy błędnych przekonań/schematów. 

Czytanie biopola w Dwupunkcie jest doskonałym narzędziem do wyszukiwania blokad w 

danym temacie, przy którym nie dostrzegasz zmian. 

Będąc w przestrzeni serca zadajesz otwarte pytania do Pola Matrycy doszukując się 

nagromadzonych emocji w poszczególnych częściach ciała. Zazwyczaj ten organ, który 

przyciągnie Twoją uwagę jest właśnie tym miejscem, gdzie powstała blokada. Zatrzymując 

się przy nim zadawaj kolejne pytanie do Pola, które pomogą Tobie doszukać się źródła 

przekonania ograniczającego zmianę.  

Zaufaj intuicji.  

Nawet, jeśli wydaje się Tobie, że to, co się pojawia nie ma nic wspólnego z tematem, z 

którym pracujesz, pozwól sobie przejść przez cały proces, pytając Pole o to, czego nie 

rozumiesz. 

Weź teraz na ruszt przekonania, które nie puściły po jednej sesji Dwupunktu i wykonaj 

dla nich czytanie biopola, aby znaleźć zakotwiczenia. 

Jak wygląda wykonywanie sesji dla drugiej osoby? 
 

Jest to połączenie się z jego przestrzenią i działanie dokładnie tak samo, jakby się 

wykonywało sesję dla siebie.  

Jednak mam pewną przestrogę! 

Na początek obejrzyj film → KLIKNIJ 

Ja nie wykonuję sesji Dwupunktu dla osób, które nie wyraziły na to zgody. 
Dlaczego? 

Każdy z nas ma wolną wolę, ma prawo decydować i ma prawo głosu. Zwłaszcza, jeśli chodzi 

o zarządzanie własnym polem energetycznym. Nie zgadzam się, aby ktokolwiek wykonywał 

jakiekolwiek zabiegi w moim biopolu, bez wyraźnej mojej zgody. Chcę mieć pełną 

świadomość tego, co się dzieje ze mną i w mojej przestrzeni. Ufam, że moja Dusza kroczy 

właściwą ścieżką, a lekcje, których doświadczam, pozwalają mi rozwijać się, dla mojego 

najlepszego dobra. Dokładnie takie samo prawo daję Tobie. Wiem, że robiąc Dwupunkt 

działam w przestrzeni serca, ale to nie daje mi prawa wykonywania sesji, bez zgody drugiej 

osoby. 

Dlaczego? 

Tutaj warto zadać sobie kilka pytań: 

Kto daje mi prawo do tego, abym wykonał komuś sesję bez jego zgody? 

Dlaczego uważam, że mam prawo decydować, co jest najlepsze dla tej osoby? 

Skąd mam pewność, czego ona potrzebuje? 

I w końcu: 

Dla kogo robię sesję? 

Dla dobra danej osoby czy dla swojego czystego sumienia? 

Zgadza się, że sesja Dwupunktu to działanie w przestrzeni serca, jednak pozwólmy drugiej 

osobie świadomie zadecydować, że chce zmiany w swoim życiu. Niech wie, że może 

decydować o sobie. Niech wie, że są możliwości na to, aby przejęła całkowitą 

odpowiedzialność za swoje życie i świadomie zaczęła nim zarządzać. To właśnie jest klucz 

do zmian.  
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Świadome podjęcie decyzji, że od teraz jestem panem swojego życia.  

Jeśli nie masz możliwości zapytania tej osoby o to, czy chciałaby sesję Dwupunktu, zawsze 

możesz jej przesłać energię bezwarunkowej miłości.  

Energia ta jest uniwersalna i wszechmocna. To na niej opierają się wszystkie metody 

kwantowe i to jej zawdzięczamy zmiany, jakie zachodzą w życiu. 

Możesz zapytać: 

Skoro działam w przestrzeni serca i wykonam sesję Dwupunktu bez zgody drugiej osoby, i 

jeśli ona nie będzie gotowa na zmiany, to przecież jej Dusza nie przyjmie energii? 

W tym momencie zapytam Ciebie: 

W takim razie dla kogo wykonujesz ten Dwupunkt? 

Pamiętaj również, że każda Dusza rodzi się, aby doświadczać. Tutaj na ziemi panuje dualizm, 

ciągle ściera się dobro ze złem. Twoja Dusza nie żyje w takim podziale. Dla niej każde 

doświadczenie jest kolejną ważną lekcją w jej rozwoju. Każda lekcja niesie ze sobą naukę. Co 

dla Ciebie może wydawać się dobre, dla kogoś innego wcale takie być nie musi. Każdy z nas 

ma swoją indywidualną ścieżkę rozwoju. To, w jaki sposób kroczysz przez życie, to czego 

doświadczasz i to, jakie lekcje dostajesz, jest częścią Twojego życia. Nie masz pojęcia, w 

jakim kierunku podąża czyjaś dusza. Ingerując w czyjeś pole, bez jego zgody, możesz 

przyczynić się do przerwania jakiegoś ważnego doświadczenia. Dlatego pozwól innym żyć, 

bez prób decydowania za nich. Pozwól każdemu podejmować samodzielnie decyzje 

dotyczące życia. Zarówno ja, jak i Ty, mamy prawo zadecydować czy chcemy pomocy i w 

jakiej formie. Możesz drugiej osobie pokazać i wyjaśnić działanie pola matrycy, a potem 

pozwolić jej wybrać czy chce taką formę pomocy. 

Pamiętaj także, że jeśli osoba nie jest zdecydowana i czuje lęk przed sesją Dwupunktu, nie 

zmuszaj jej do niczego. Być może to nie ten czas. Być może to nie jest narzędzie dla niej. 

W przypadku małych dzieci działanie wygląda bardzo podobnie. Wystarczy wyjaśnić 

maluchowi, co masz zamiar zrobić. Wierz mi, że nawet trzylatek doskonale zrozumie, co 

masz zamiar dla niego wykonać. Dzieci, bowiem, mają bardzo głęboką więź ze swoją Duszą. 

W przypadku niemowląt możesz przesłać energię bezwarunkowej miłości, która ma magiczną 

moc. Tutaj podpowiem, że połączenie energetyczne pomiędzy niemowlakiem a jego mamą 

jest tak silne, że warto wykonać Dwupunkt dla mamy malucha i obserwować jak oboje 

doświadczają zmiany. 

Podobnie można działać w przypadku zwierząt. Nasze pupile kierowane miłością 

bezwarunkową bardzo często przejmują choroby od swoich właścicieli. Chcą ich w ten 

sposób chronić. Warto zatem wykonać Dwupunkt dla właściciela zwierzaka. 

Osoby nieświadome lub nieprzytomne doskonale zareagują na działanie energii miłości 

bezwarunkowej. Tutaj należy mieć również na uwadze to, iż niektóre Dusze wypełniły już 

swoje zadanie na tym świecie i pragną powrócić do domu. Pozwólmy im na to, dając wolność 

wyboru. 

Kolejną bardzo istotną kwestią jest reakcja na załamanie fali. Wykonując dla kogoś sesję 

Dwupunktu, bez jego zgody, możesz narazić go na niebezpieczeństwo. Co jeśli w momencie 

wykonywania sesji będzie akurat prowadzić samochód? 
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Na koniec jeszcze raz podkreślę. 

Najpotężniejszą energią we Wszechświecie jest bezwarunkowa miłość.  

Jest w pełni czysta, a jej działanie nieograniczone i wszechmocne.  

Jeśli nie mam zgody danej osoby na sesję Dwupunktu, zawsze mogę przesłać jej energię 

bezwarunkowej miłości prosto ze Źródła.  

Wiem, że działa ona cuda zawsze i wszędzie, a ja nie przeszkadzam Duszy drugiej osoby w 

drodze jej rozwoju. 

 

 

 

 

 

 

Dziękuję i życzę Tobie systematyczności i wytrwałości w działaniu! 

Grażyna A. Adamska 
Praktyk Synchronizacji Duszy, Ciała i Umysłu 
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